



تعميم GACA Circular

To: All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع شركات الطيران العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص.

Subject:

Following the procedures of disinsecting Aircraft of diseases vectors on aircraft coming from Sri Lanka.

الموضوع: إتباع إجراءات إبادة نواقل الأمراض على الطائرات القادمة من سيرلانكا.

Reference:

1. Article No. (23) of the Civil Aviation Law.

المرجع: ١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني.

Background:

Due to the information received regarding the increase of health risks related to the disease (dengue fever) in Sri Lanka, and the fact that (dengue fever) is a mosquito-borne disease.

نبذة: نظراً للمعلومات الواردة بشأن ارتفاع المخاطر الصحية المتعلقة بمرض (حمى الضنك) في سيرلانكا، ولكون مرض (حمى الضنك) من الأمراض المنقولة بالبعوض.

Instructions:

1. All airlines coming from Sri Lanka to the Kingdom must follow the procedures of disinsecting diseases vectors on the Aircraft and provide a proof upon arrival at the Kingdom's airports.
2. Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders, Legal procedures shall be initiated against the violators who will be held responsible.

التعليمات: ١. يجب على جميع شركات الطيران القادمة من سيرلانكا إلى المملكة إتباع إجراءات إبادة نواقل الأمراض على الطائرة وتقديم ما يثبت ذلك عند الوصول إلى مطارات المملكة.
٢. إن عدم الالتزام بالتعاميم التي تصدرها الهيئة يعد مخالفة صريحة للأوامر الحكومية وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف وتحمله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد

نائب الرئيس التنفيذي للنقل الجوي والتعاون الدولي
Executive Vice President for Air Transport and International Cooperation



خالد